
ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐ

Գոհար Իսկանդարյան, պ. գ. թ., դոցենտ

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Մերձավոր և Միջին Արևելքի տարածաշրջանային միջազգային հարաբերությունների ուսումնասիրության բաժնի ավագ գիտաշխատող: Հետազոտությունների ոլորտներն ընդգրկում են Իրանի Իսլամական Հանրապետության ներքաղաքական և արտաքին քաղաքականության հիմնախնդիրները:

Վահրամ Տեր-Մաթևոսյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Մերձավոր և Միջին Արևելքի տարածաշրջանային միջազգային հարաբերությունների ուսումնասիրության բաժնի ավագ գիտաշխատող, Հայաստանի ամերիկյան համալսարանի ավագ դասախոս: Զբաղվում է Թուրքիայի նորագույն պատմության և տարածաշրջանային անվտանգության խնդիրներով:

Լևոն Հովսեփյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Թուրքիայի բաժնի ավագ գիտաշխատող: Ուսումնասիրությունների ոլորտներն ընդգրկում են Թուրքիայի պաշտպանության ու անվտանգության, ինչպես նաև արտաքին քաղաքական խնդիրները:

Արծրուն Հովհաննիսյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ՊՆ մամուլի քարտուղար, ռազմական վերլուծաբան: Զբաղվում է ռազմարվեստի պատմության և տեսության, սպառազինությունների զարգացման հարցերով, ինչպես նաև տարածաշրջանային ռազմաքաղաքական զարգացումների ուսումնասիրությամբ:

Նազելի Նավասարդյան, պ.գ.թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Իրանի բաժնի գիտաշխատող: Գիտական հետազոտությունների ոլորտներն են Իրանի նոր և նորագույն պատմության հիմնախնդիրները, ինչպես նաև Իրան-Ռուսաստան միջպետական հարաբերությունները:

Աղավնի Հարությունյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Արևելյան Ասիայի երկրների բաժնի ավագ գիտաշխատող: Զբաղվում է Մերձավոր Արևելքի և ասիական-խաղաղօվկիանոսյան տարածաշրջաններում Չինաստանի Ժողովրդական Հանրապետության քաղաքականության հիմնահարցերի ուսումնասիրությամբ:

Անդրանիկ Իսրայելյան, պ. գ. թ.

Աշխատում է Հայաստանի դիվանագիտական դպրոցում: Հետաքրքրության հիմնական ոլորտն է Թուրքիայի արտաքին քաղաքականությունը ԱԶԿ-ի կառավարման շրջանում:

AUTHORS

Gohar Iskandaryan, Assoc. Prof., PhD

Senior Research Fellow of the Department for Investigation of Regional International Relations of the Middle East at the Institute of Oriental Studies NAS RA. Main fields of her research include the problems of domestic politics and foreign relations of the Islamic Republic of Iran.

Vahram Ter-Matevosyan, PhD

Senior Research Fellow of the Department for Regional International Relations Studies of the Middle East at the Institute of Oriental Studies, NAS RA and a Senior Lecturer at the American University of Armenia. Main fields of his research include the modern history of Turkey and regional security issues.

Levon Hovsepyan, PhD

Senior Research Fellow of the Department of Turkey at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. His research interests include the problems of defense and security sector, foreign policy of Turkey.

Artsrun Hovhannisyan, PhD

Press Secretary of MoD of RA, defense analyst. The main fields of his research include the warfare and defense theories, armament technologies, regional military-political issues.

Aghavni Harutyunyan, PhD

Senior Research Fellow at the Department of Eastern Asian Studies at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main areas of her research include China's foreign policy in the Middle Eastern, Eurasian and Asia-Pacific regions.

Nazeli Navasardyan, PhD

Research Fellow of the Department of Iran at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of her research include the modern history of Iran as well as the issues of Russian-Iranian relations.

Andranik Israyelyan, PhD

He works at the Diplomatic School of Armenia. Main field of his interest is the issues of Turkish foreign policy under AKP.

АВТОРЫ

Гоар Искандарян, к. и. н., доцент

Старший научный сотрудник отдела Исследований региональных международных отношений Ближнего Востока Института востоковедения НАН РА. Сфера исследований – внутренние и внешнеполитические проблемы Исламской Республики Иран.

Ваграм Тер-Матевосян, к. и. н.

Старший научный сотрудник отдела Исследований региональных международных отношений Ближнего Востока Института востоковедения НАН РА и преподаватель Американского университета Армении. Занимается изучением новейшей истории Турции и вопросами региональной безопасности.

Левон Овсепян, к. и. н.

Старший научный сотрудник отдела Турции Института востоковедения НАН РА. Область исследований включает вопросы обороны и безопасности, а также внешнеполитические проблемы Турции.

Арцрун Оганесян, к. и. н.

Пресс-секретарь МО РА, военный аналитик. Занимается вопросами военного искусства, военной теории и развития военной техники, изучает региональные военно-политические процессы.

Назели Навасардян, к.и.н.

Научный сотрудник отдела Ирана Института востоковедения НАН РА. Занимается изучением новой и новейшей истории Ирана, а также вопросами российско-иранских отношений.

Агавни Арутюнян, к. и. н.

Научный сотрудник отдела Стран Восточной Азии Института востоковедения НАН РА. Изучает вопросы политики КНР в ближневосточном и азиатско-тихоокеанском регионах, занимается изучением новой и современной истории КНР.

Андраник Израелян, к.и.н.

Работает в Дипломатической школе Армении. Основная сфера научных интересов-внешнеполитические вопросы Турции в период правления Партии Справедливости и Развития.